
L'oposici� de Roses ajorna la comissi� d'investigaci� de

l'edif ici Royal Marine II

ERC, el PP, C's i UMdC, els grups proposants, van decidir retirar la moci�

del ple a �ltima hora

S'esperen f ins que el jutjat ratif iqui l'acord entre les par ts

El plenari de Roses no va debatre ahir la moci坦 que

reclama la comissi坦. Foto: VILADEROSES.CAT.

Els grups municipals de Roses van acordar ahir deixar sobre la

taula la moci� en qu� es reclamava la formaci� d'una comissi�

d'investigaci� que estudi�s el procediment d'atorgament de la

llic�ncia d'obres del complex d'edif icis Royal Marine II. El por taveu

d'UMdC, Jos� Antonio Valdera, en nom dels proposants, va explicar

ahir al vespre en el ple que al mat� s'havia acordat ajornar la seva

ratif icaci�. Inicialment era en l'ordre del dia del ple, per� els grups

proposants es van fer enrere a causa de la falta de ratif icaci� de

l'acord entre les dues par ts en litigi per par t del jutge. El ple de

Roses va aprovar el 14 de mar� passat girar full a dotze anys de

litigis judicials pel cas de l'edif ici del Royal Marine acordant que el

municipi pagui una indemnitzaci� de 2,2 milions d'euros, com a mal menor, per no haver de demolir en par t un

edif ici que supera d'1,3 metres l'altura permesa.

L'objectiu de la moci� que havien de presentar ahir els grups d'ERC, el PP, el PSC, C's i UMdC era estudiar en

ÒprofunditatÓ el procediment d'atorgament de la llic�ncia d'obres per analitzar les irregularitats que s'hagin pogut

cometre, tant formals com de fons, tant t�cniques com personals. La idea era que la comissi� don�s eines i

cre�s l'espai adequat per fer una an�lisi profunda. La moci� proposava tamb� quins havien de ser els integrants

de la comissi�.

La presidenta hauria de ser l'alcaldessa, Montserrat Mindan, de CiU, i la comissi� estaria formada per un

membre de cadascun dels grups. Inicialment se'n proposaria un. En el cas de CiU seria Marc Dan�s, mentre que

per ERC ho seria Joan Plana. La resta de membres proposats s�n Olga Simarro (PSC), Manel Escobar (PP),

Francesc Giner (GdP), Jos� Manuel çlvarez (C's) i Jos� Antonio Valdera (UMdC).

La liquidaci� del pressupost de l'Ajuntament de Roses, corresponent a l'exercici 2015, va passar ahir tamb� pel

ple, per� no s'havia d'aprovar ja que nom�s es tractava d'un punt en qu� s'informava els presents. En la liquidaci�

de comptes s'especif ica, entre altres detalls, que el percentatge d'endeutament era del 38,95% el 31 de

desembre. Tamb� es conf irmava que el super�vit del 2015 �s de 977.199 euros, una xifra que la llei permet

destinar l'any 2016 a inversions sostenibles. ÒJa tenim pensat on les farem, les inversionsÓ, va assegurar el regidor

Marc Dan�s.
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